
  

 Vragen inzake groenonderhoud in de gemeente Midden-Delfland 

  
De vragen in de commissie van 13 mei jl. over het groenbeheer van de gemeentegrond 

in het centrum van Den Hoorn hebben nogal wat los gemaakt. 

Problemen met het groenbeheer bleken niet alleen in Den Hoorn te spelen, maar ook in 

Schipluiden en Maasland. Meerdere inwoners hebben ons aangesproken over het 

achterstallig onderhoud en de grote hoeveelheid onkruid die er staat. 

Ook de antwoorden van de wethouder met betrekking tot de aanbesteding leiden bij ons 

tot zorgen.   

Daarom heeft de VVD hierover nog extra vragen. 

 

1. Wat is hier precies aan de hand? Is dit een bewuste beleidskeuze vooruitlopend op 

de komende bezuinigingen of is dit alleen een probleem met de aanbesteding? 

2. Is de aanbesteding stukgelopen of alleen vertraagd en waar ligt dit aan? 

3. Waarom is de aanbesteding niet op tijd geregeld?  

4. Hoelang gaat het nog duren voordat deze situatie is opgelost? 

5. Wat wordt er in de tussenliggende gedaan aan het achterstallig groenbeheer?  

6. Tot welke extra kosten gaat dit leiden?    

 

Wij zien uw beantwoording graag tegemoet.  

  

Met vriendelijke groet,  

Andre Gebben 

VVD Midden-Delfland  

  

  

  

 




